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SZERDA, 2004. JÚLIUS 14., 94/163. F Ü G G E T L E N NAPILAP, A L A P Í T V A 1 9 1 0 - B E N ÁRA: 70 FT (ELŐFIZETVE: 53 FT) 

TÉMÁINKBÓL 

NEM ION A TRIANON 
Magyar filmek esetén 
szokatlanul magas bérleti díjat 
kért a forgalmazó a Trianonért, 
ezért nem sikerült megegyezésre 
jutnia a Szegedi Mozgókép 
Kft.-vei. Emiatt egyelőre nem 
vetítik a Tisza-parti városban 
Koltay Gábor alkotását. 

4. oldal 

A FESTŐK JÁRNAK ISKOLÁBA 
Összesen ötszáznegyvenmillió 
forintot költ a szegedi 
önkormányzat oktatási 
intézményeinek felújítására. A 
Vasvári szakközépben és tápéi 
Bálint Sándorban folyik majd a 
legnagyobb munka. 

5. oldal 

T , I. SZEGEDI 
i BOGRÁCSOS 

PIKNIK PARTY 
2004. JÚLIUS 14-18. SZEGED 
ETELKA-SORI SPORTPÁLYA 

Szervező: ||-PáRK u «fi 
infoí'i swípsitivai.s/esed.hit 
tnm.wríenttvai.swgftl.íui 

ASOTTHALMI KAMIONOS 
TRAGÉDIÁJA 
Egy hatvanesztendős 
kamionsofőr szenvedett halálos 
kimenetelű balesetet az M5-ös 
autópálya Kecskemétet elkerülő 
szakaszán. Egyelőre nem lehet 
tudni, miért hajtott nagy 
sebességgel, fékezés nélkül a 
felüljáró tartóoszlopának az 
ásotthalmi férfi. 

4. oldal 

A miniszterelnök 
ígérete szerint 

azM5ösautopalya 

nap múlva ér Szegedre! 

w w w . d e l m a g y a r . h u 

Megcsappant bevételek, kétségbeesett vállalkozók 

Nagyon kevés a vásárló 
a feldúlt kiskörúton 

Potenciális vevők akadályversenye a feltúrt Tisza Lajos körúton Fotó: Frank Yvette 

Nehéz helyzetbe kerültek a szegedi Tisza Lajos 
körúti üzlettulajdonosok. A kiskörúton uralkodó 
zűrzavart messziről elkerülik a vásárlók, a tu-
lajdonosok bevételkiesését a felére csökkentett 
bérleti díj sem kompenzálja. 

A kiskörút felújítása miatt az egykori járda helye 
poros, földes-göröngyös és járhatatlan, a kis üzle-
tek és butikok bejárata szinte megközelíthetetlen. 
Ennek ellenére tegnap néhány ember arrafelé 
egyensúlyozott - a cél érdekében néha a fél körutat 
megkerülve. 

- Egyharmadára csökkent a bevételünk, mert ke-
vesen vannak, akik beverekszik magukat a bolthoz 
vezető hepehupás ösvényeken - foglalta össze az el-
múlt napok tapasztalatait Kispéter Zsuzsa, egy Ti-

sza Lajos körúti könyvesbolt eladója. - A forgal-
munk teljesen bizonytalan, a szokásosnál is kevés-
bé tudunk előre tervezni. 

- Harminc százalékkal csökkent a bevétel a ta-
valy nyári adatokhoz képest a Skála Divatáruház-
ban - számolt Nógrádiné Kovács Margit igazgató. -
Problémát okoz, hogy a körút felőli ajtókat nem 
tarthatjuk nyitva, így kevesebben térnek be. Mi 
azon kevesek közé tartozunk, akikkel egyeztettek 
az átépítés megkezdése előtt. De még így is túl ké-
sőn tudtuk meg a döntést ahhoz, hogy következ-
ményeire fel tudjunk készülni. A nyári divatcikke-
ket akkor már beszereztük, ezeket később nemigen 
lehet eladni. 

Folytatás az 5. oldalon 

A püspök szerint nem személyes feszültség áll az áthelyezés mögött 

Katona atya elhagyja Makót 
Katona Pál makói esperesplébánosnak harmincnyolc év plébánosi 
munka után Földeákon, Óföldeákon és Maroslelén kell szolgálnia. 
Megtudtuk, a döntés része az egyházmegye átszervezésének. A 
hívek beszélik: a belvárosi plébánosnak személyi feszültségek 
miatt kell mennie, ám ezt a püspök cáfolja. 

MUNKATÁRSUNKTÓL 

Szeged-Csanád egyházmegye 
több plébánosa és segédlelkésze 
számára is új szolgálati helyet 

jelölt ki Gyulay Endre megyés 
püspök augusztus elsejétől. A 
makói katolikusok döbbenetére 
a belvárosi plébánián harminc-
nyolc éve szolgáló Katona Pál es-

Ferencsik Mária: Az önkormányzat tévesen informálta a közvéleményt a leletcsereügyről 

Nincs szó kollektív felelősségről 

Nem lett a városé 
a Bálint Sándor-ház 
Nem szerezheti meg a város a 
tervezett áron Bálint Sándor 
szülőházát - döntött tegnap a 
szegedi közgyűlés pénzügyi bi-
zottsága. Az ingatlan tulajdono-
sa negyvenhétmillió forint ér-
tékben követelt csereingatlant. 

A múlt héten még arról adtunk 
hírt, nem bontják le Bálint Sán-
dor alsóvárosi szülőházát, hiába 
adott rá a polgármesteri hivatal 
építési osztálya a magántulajdo-

nosnak jogerős bontási enge-
délyt. A polgármester ugyanis 
eredményes tárgyalásokat folyta-
tott az ingatlan tulajdonosával, 
aki beleegyezett: amennyiben a 
ház értékén felül megkapja azt az 
összeget is, amit a telken építen-
dő társasház terveire, illetve a 
benne elkészülő lakások értéke-
sítésére eddig költött, akkor el-
cseréli a várossal az ingatlant. 

Folytatás az 5. oldalon 

Sebők-per: fenyegetések innen és onnan 

Kumbort maffia jellegű 
bűnnel vádolják 
Két, hatalmas sajtóérdeklődés-
sel kisért per kezdődött tegnap 
Szegeden és Budapesten: Sebők 
Ferenc nem tett vallomást, 
Kumbor Tibor (képünkön) pedig 
koncepciós eljárást emlegetve 
érvelt ártatlansága mellett. 

A Csongrád Megyei Bíróságon 
hét év után tegnap folytatódott a 
Sebők Ferenc elleni per, melynek 
előjátékaként az egyik sértett ap-
ja azt állította: az elmúlt napok-
ban folyamatosan fenyegették 
őket. Fiát arra akarták rávenni, 
hogy ne tegyen vallomást. A vád-
lott pedig azt közölte a bíróság-
gal, hogy a tárgyalási szünetben 
őt halálosan megfenyegette az 
apa. Sebők Ferenc nem tett vallo-
mást. 

Budapesten az ügyész 43 per-
cen keresztül sorolta és indokol-
ta, hogy Kumbor Tibor elsőrendű 
vádlottat, volt rendőr alezredest 
bűnszövetségben és hivatalos 
személyként folytatólagosan, 
társtettesként elkövetett zsaro-

Fotó: Révai Sára 

lássál vádolja. Kumbor Tibor és 
T. H. másodrendű vádlott ártat-
lannak vallotta magát. A volt 
rendőrtiszt szerint koncepciós 
eljárást folytattak ellene. 

Részletek a 7. oldalon 

peres a jövő hónaptól Földeák, 
Óföldeák és Maroslele plébániá-
it fogja vezetni. 

- Az egyházmegyét át kellett 
szervezni, a hatékonyabb műkö-
dés érdekében volt rá szükség, 
hogy több lelkész is más plébá-
niákon szolgáljon - fogalmazott 
a püspök. 

Folytatás a 3. oldalon 

Nem állapított meg kollektív felelősséget Ferencsik Mária vizs-
gálóbiztos a szegedi kórház ügyében, és nem fegyelmi, hanem 
úgynevezett előzetes eljárást folytatott le az intézményben történt 
leletcsere miatt . A főorvos asszonyt a hétfőn ülésezett egészségügyi 
bizottság tagjai nem keresték meg, a főigazgató felmentését anél-
kül kezdeményezték, hogy őt meghallgatták volna. 

- Az önkormányzat állításával szemben nem az egész intézmény, 
csupán az egyik osztály részlegének kollektív felelősségét állapítot-
tam meg - mondja a szegedi kórház vizsgálóbiztosa, Ferencsik Mária. 
A főorvos asszony ezt azután jelentette ki, hogy a sajtóban téves in-
formációk jelentek meg az önkormányzat sajtónyilatkozata, vala-
mint egy televíziós interjú alapján. 

Ferencsik Mária múlt hét kedden kapott írásbeli megbízást a szege-
di kórházban történt leletcsere kivizsgálására. A főorvos 48 órán belül 
el is készítette jelentését, amelyet átadott a főigazgatónak. 

www. ikeszauto .hu SIMPLraMR •EcyszERÛEN NACYSZtRŰ 

NAGYOBB CSOMAGTÉR 
FELÁR NÉLKÜL... 
Skoriaftibia C<?p| mptklkk 

Nyitási akciónk keretében 
nálunk most a csomagtér 
felárért nem kell flxetnll 

Fabia Sedan és Combi 
az 5 ajtós árában! 
Ráadásul! Ajándék klímával! 
Amíg a készlet tart! 

Az ö n Skoda-
márkakereskedője: 

IKESZ 
Autó 
6728 Szeged, 
Dorozsmai út 48. 
Tel.: 62/549-030 

Ferencsik Mária: Nem hallgattak meg Fotó. Miskolczi Róbert Folytatás a 3. oldalon 

http://www.delmagyar.hu
http://www.ikeszauto.hu

